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Deltagere: Bruno Jensen, Valsted Vandværk, Ole Fristrup, Sebber If, Hans Jørgen 
Kallehauge, Valsted Borgerforening. 
 

1. Forrige referat fra møde 10.05.2022 godkendt. 
2. Status på Samrådets økonomi  

a. Pr 31.10.2022 var der et indestående kr. 18.055, hvoraf restbeløb fra 
legepladspulje på ca. 10.000 kr.  anvendes 4.187 kr til egenbetaling af  
”Oasen” – se nedenstående og senere køb af nyt legepladsudstyr. 

b. Årligt tilskud på kr. 15.000 er modtaget. 
3. Kommende aktiviteter som Samrådet vil støtte  

a. Assistere Legepladsgruppen med udvidelse af legepladsen. Der er 
skrevet kontrakt med Kærager Anlæg A/S som lavestbydende.  Vi har 
modtaget byggetilladelse 31.3.2022 og legepladsen er etableret og 
godkendt.  Der plantes bøgehæk og græsser i november. Samrådet har 
betalt byggetilladelse på kr.1225 og SIF Ibrugtagningstilladelse på kr. 
652. 

b. AV udstyr i Mødestedet – tilskud bevilget og udstyr opsat i februar og 
april. 

c. Ny Flagvogn- tilskud bevilget og flagvogn købt og hentet i juni måned. 
d. Flytning af flagstang op ad store bøgetræer til mere centralt fritstående 

sted ud for Motionscenteret så den også kan bruges til ophængning af 
juletræskæde. Udført af Kæreager Anlæg i juni måned. Juletræskæde 
købes og opsættes dog ikke i år pga de høje el – priser. 

e. Optagning bådebro udgangen af oktober måned. 
4. Deltagelse i mødeaktiviteter:  

a. Deltagelse i LAK Møder i 2022, der har været møde i Planzone 10 i 
Kulturbrugsen den 19.5.2022 og igen 25.10.2022 i Lundby 
Forsamlingshus. Hans Jørgen og Elsebeth har deltaget.  
Derudover har Hans Jørgen deltaget i bestyrelsesmøder i LAK i årets løb 
– der er ca 6 møder om året. 
LAK afholder konference om Strategisk Landsbyplanlægning den 
9.11.2022, hvor Hans Jørgen deltager og mulighed for flere. 

b. Hans Jørgen har deltaget i møde mellem Samrådene, Forvaltningen og 
Politikere den 27.10.2022 på Skansen i Nørresundby. 

c. Deltagelse i Samarbejdsmøder om Sundt og Aktivt Lokalområde som 
startede april 2021 og frem til oktober 2021 – udmøntet i forskellige 
tilbud i Sebbersund, Valsted, Barmer og Farstrup. Opfølgning på møde i 
Farstrup den 10. januar 2022 og igen den 14. marts 2022 om et fælles 
musikarrangement. Der blev afholdt Hyggestund den 13. august i 
Farstrup med god deltagelse på en meget varm dag. Der indkaldes til 
evaluering og opfølgning i november om vi skal fortsætte med fælles 
arrangementer i 2023. 

d. Valsted Borgerforening afholder workshop om Projekt for at tiltrække 
børnefamilier til byen den 2.11.2022. Der deltager omkring 12 personer. 

5. Projekter - ansøgninger 
a. Ansøgning puljemidler til Aktivitetsområdet ”Oasen”. Der er bevilget i alt 

(316.750 + 25.000 + 25.000+25.000)= 391.750 kr.. Hvis det samlede 
tilskud fra Landdistriktspuljen skal udnyttes mangler der 316.750 + 
79.187= 395.937 – 391.750=4.187 kr., som tages fra legepladspuljen. 

b. AV udstyr – vi fik i januar 2022 bevilget yderligere 43.500 kr fra Nordea 
Fonden, hvor vi i december 2021 fik 25.750 kr. fra Aalborg Kommunes 
Tilgængelighedspulje til teleslyngeanlæg. Vi fik udstyr og højtalere 
installeret i marts måned og efterfølgende i april suppleret med 
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transportabel soundbox med mikrofon, dognle til pc og It kabel trukket til 
det lille mødelokale med udtag i loft til evt. printer. 

c. Ny Flagvogn: Søgt og fået bevilget 10.000 kr. fra Landdistriktspuljen 
AAK. Egenfinansiering derudover 1.785 kr. Samlet udgift 11.785 kr. for 
køb af Neptun Kajaktrailer fra Haarby, Sydfyn. 

d. Der er ansøgt om solcelleanlæg på taget mod syd på 
Mødestedet/Klubhuset hos Norlys Vækstpulje og AAK – 
Forsamlingshuspuljen. 

e. Der er søgt om ny asfalt, regulering af brønde og belysning på P-pladsen 
ved Mødestedet under AAK – Landsbypuljen. Vi er indstillet og afventer 
politisk beslutning. AAK vil selv stå for udførelsen, men vil kontakte SIF 
inden. 

f. Der er søgt om nyt telt til Valsted Borgerforening hos AAK-
Landdistriktspuljen efter vi fik afslag hos Nordea Fonden pga forkert tekst 
i vedtægterne for Valsted Borgerforening i tilfælde af opløsning af 
foreningen – ændres på næste generalforsamling. 

6. To do liste, arbejdsopgaver for Mødestedet/Klubhuset – baneanlæg – Multibane 
– legeplads og P-plads. 
Vi har haft arbejdsdag den 30.4.2022 med 23 fremmødte og fik mange punkter 
ryddet af vejen. Vi er i dialog med parkforvalteren Erik Johnsen om at få fældet 
træer langs Multibanen og få genplantet træer på østsiden af P-pladsen. 
Der er fulgt op på dette på møde medholdlederen for landsbypedel ordning, 
Lisa Haslund  i oktober og på planzone møder. 

7. Flagstang ved Klubhuset/Mødestedet er flyttet således der kan ophænges 
juletræskæde. Udgift afholdt af Samråd og Borgerforening. 

8. Biodiversitet i en eller anden form for bed på trekanten ved vandværket mod 
nord og kommunens jord på trekanten mod syd: Gruppen har arbejdet videre 
med det og haft møde med Aalborg Kommune.  
Der var borgermøde om Vild Natur med Aalborg Kommunes repræsentant den 
24.maj 2022 kl. 19.00 i Mødestedet. Kommunen har plantet to mirabelle træer 
på trekanten mod syd og vil kun klippe området en gang om året. Vandværket 
har besluttet at gøre det samme på trekanten mod nord – dog uden træer. 

9. Styrke vejlauget: På borgerforeningens generalforsamling blev der etableret et 
nyt vejlaug med Søren Justesen, Søren Burskov og Evan Pedersen som 
medlemmer. 
Opkrævning til vejlauget er udsendt sammen med indbydelsen til Valsted 
Borgerforenings generalforsamling afholdt 3.3.2022. De private fællesveje har 
været i god stand i år – måske pga den ringe nedbør.  

10. Bådebroen blev lagt ud i påsken og taget op igen den 29.10.2022– stor 
tilslutning. 

11. Ansøgning om støtte til printer – Hans Jørgen vil arbejde videre med det, dog er 
det også sådan at mere og mere foregår digitalt og på medier. Intet nyt. 

12. Eventuelt: Mødestedets økonomi i lyset af de meget høje elregninger. Hans 
Jørgen har lavet et budget for året som viser et underskud på ca 24.000 kr. 
Likviditeten er dog god med et indestående på kr. 78.082,70, som efter 
betaling af løn og elregning samt udvidelse af legeplads vil ende med et lille 
plus/minus i likviditet ved udgangen af året, hvor man gik ind i 2021 med et 
plus på kr. 34.219,05. 
Opfølgning på dette i Styregruppen for Mødestedet. 

 
Næste møde efter aftale 


